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Geacht College, 
 
Zoals bekend bezoeken we met enige regelmaat de dorpen en verenigingen. Bij ons bezoek 
aan St. Maartens(vlot)brug en St. Maartenszee werden we geconfronteerd met een situatie 
waarover hieronder enkele vragen willen stellen. 
 
Bewoners van de Zeeweg, boven de winkels vertelden dat hun woning een recreatieve 
bestemming (nog) heeft, terwijl de recente opgeleverde appartementen gelegen aan 
dezelfde Zeeweg, boven de winkels niet de bestemming recreatief hebben.  
 

1. Klopt het gegeven dat in eenzelfde blok woningen en winkels er twee verschillende 
bestemmingen zijn? 

2. Is het College bekend met dit feit en bereid om met het bestuur van de VVE hierover 
te overleggen? 

3. Gezien de woningnood en het Coalitieakkoord is het een wens om deze 
bovenwoningen te bestemmen als woning, mede omdat hier geen sprake is van een 
recreatiepark. Maar in het kader van de sociale controle we er maatschappelijk 
gezien baat bij hebben dat deze woningen permanent worden bewoond, wat 
overigens al jaren gebeurt. 
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